
 
FEJLES ZTÉS EK KÖ ZS ÉGÜNKBEN  
A 2014-es évben több beruházást is elindítottunk, 
ezek zöme azonban csak az idén fejeződött be, illetve 
még tart a mai napig.   A visontai egészségház 
átalakítása 2014 augusztus végén kezdődött és 2015. 
május 8-ra sikerült átadni. A beruházással 
kapcsolatban volt aki azt mondta: „miért kell a jó 
állapotú egészségházat szétverni?” Nos erről néhány 
gondolatot. Az egészségház tervezése 2010-ben 
kezdődött. A jogszabályi háttér megváltozása illetve 
az új előírások miatt kellett megújítani az épületet, 
mivel az ÁNTSZ már-már bezárásra ítélte.  

 
Most ugyanebben a cipőben járunk a központi 
konyhánkkal, de erről majd a későbbiekben. Az 
egészségház elkészült, teljesen akadálymentes 
épületet tudunk átadni, ahol valamennyi helyiség 
nagyobb hasznos alapterületűvé és külön 
megközelíthetővé vált, emellett sószoba és rekreációs 
szoba is kialakításra került. A beruházás 
megvalósításhoz a Magyar kormány támogatását is 
élvezhettük.  

 
Egy 2014-es IKSZT pályázatnak köszönhetően 
megújult a művelődési ház is. A felújítási és 

átalakítási munkálatok 2015-ben kezdődtek és  
mikorra a lap megjelenik már egy megszépült és egy 
modern rendszerrel többcélúvá tett közösségi teret 
lehet használatba venni. A 25 M Ft-os pályázati 
pénzből a nagyteremben megújult a fal illetve a padló 
burkolata és egy teljesen új légcserélő rendszer került 
beépítésre, mely energiatakarékos módon valósítja 
meg a ház fűtését, hűtését és a levegő cseréjét is. A 
nagyterem mellett új burkolatot kapott a folyosó, 
megújultak a mosdók, öltözők és ruhatár is.  

 
Szintén  pályázati pénzből valósul meg hamarosan a 
művelődési ház és az iskola napelemekkel történő 
ellátása. A teljes projekt bekerülési értéke 41 M Ft, 
ebből 30 M Ft-ot a pályázat biztosít számunkra. 
Minden beruházásunkhoz próbálunk uniós forrást 
bevonni. Ezért több pályázatot is beadtunk már az 
idén. Ilyen például az óvodai tornaszoba illetve a 
központi konyha pályázata. Mint már említettem a 
központi konyhánk igen elavult és az állat-
egészségügy inkább a bezárását javasolná.  
Mivel felújítani nem lehet, ezért egy újat kell építeni 
a jelenlegi követelményeknek megfelelően. Azt, 
hogy hová szigorodtak az új szabályok nagyon jól 
reprezentálja, hogy ez a mostani méretű központi 
konyha már csak melegítő konyhának használható. 
Azért, hogy minél olcsóbban tudjuk elkészíttetni az 
óvoda tornaszobáját, úgy gondolkodtunk, hogy ha 
elköltözik a konyha, akkor annak a helyére be lehet 
építeni a tornaszobát. A raktárhelyiségekben pedig ki 
lehet alakítani a melegítő konyhát. Sajnos ez így nem 
lehetséges, ezért a jelenlegi épülethez hozzáépítést 
kell végezni.  
Az óvoda pihenőparkjának, játszóparkjának az 
elkészítése is a nyárra tolódott át, a játékok, a 
játszóeszközök beszerzése és az óvodába tervezett 
műfüves pálya is pályáztatás alatt van.  
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Ugyancsak folyamatban lévő projekt a Petőfi - és 
Árpád úti járdák építése, ennek részeként az Árpád út 
mindkét oldalán burkolatot kapott az árok, mely így 
takaríthatóbbá vált. Már csak a járdák melletti 
korlátok kihelyezése van hátra. Petőfi út végén, a 
Béke parknál ez már megvalósult és ugyanilyen 
korlát kerül az Árpád úti járda mellé is.  
A sportpálya mellett építettünk  egy romfalat, melyen 
ivó kutakat helyeztünk el, egyrészt a rendezvények, 
másrészt pedig a sportpályán  focizó, sportoló 
gyermekek és felnőttek vízellátásának biztosítására.  
Folyamatban lévő beruházás a családi napközi 
kialakítása, mely reményeink szerint hamarosan 
megnyitja kapuit. Az intézményben jelenleg 
egyidejűleg 10 gyermek tartózkodhat 20 hetes kortól 
egészen 14 éves korig, ha szükséges ez a létszám 
bővíthető. A családi napközi udvara ketté lesz osztva, 
az egyik része játszótér lesz a gyerekek számára,  a 
másik részen pedig gazdasági bejáratot alakítunk ki 
az általános iskola tálaló konyhájához. 
Sokak által várt beruházás a visontai strand. A 
szükséges engedélyezési eljárás lezajlott és  meg van 
a jogerős építési engedély. A jelenlegi pályázati 
konstrukciókban strand építése nem szerepel, ami azt 
jelenti, hogy 2020-ig tartó pályázati időszakában erre 
a célra nem lesz támogatás, ezért ezt önerőből kell 
megvalósítani.  

 
Visontán a Mária út Egyesület pályázata révén 
prémium Mária-kert épül. Ez egyrészt azt jelenti, 
hogy a kert nem kapcsolódik közvetlenül a Mária 
úthoz, hanem arról letérve lehet ellátogatni ide. 
Másrészt a prémium jelleg a szolgáltatásaiban is 
megmutatkozik, például abban, hogy vízvételi 
lehetőség van a kertben. Heves megyében 2 ilyen 
Mária-kert épül Visontán és Pálosvörösmarton.  

Ahhoz, hogy teljes legyen a temető szomszédságában 
megvalósuló komplexum a Mária-kert és a 
gyermekjátszótér mellett egy „felnőtt játszóteret” is 
szeretnénk oda elhelyezni. 
Mint minden évben, így 2015-ben is végzünk 
felújítást a balatoni üdülőn, hogy az ide látogatók 
minél kellemesebb körülmények között 
pihenhessenek. Ebben az évben a Garden panzió 
névhez méltóan felújítottuk az udvart. Ahogy 
Visontán  minden parkunkban, úgy Balatonszemesen  
is egy automata locsoló rendszert építettünk és 
nagyon szép gyepszőnyeggel terítettük le az udvar 
jelentős részét. Nagy örömömre szolgál, hogy évek 
óta egyre több visontai lakos veszi igénybe üdülés, 
pihenés céljából a balatonszemesi üdülőt. 

 
A zwejgelt területén épített új út átadásra került, 
folyik a forgalomba helyezési eljárás, ha ez lezajlik, 
már nem lesz semmi akadálya annak, hogy a 
földhivatal elvégezze a terület teljes kimérését. 
Nagyon sokan járnak már az új úton, ennek szívből 
örülök és nagyon sokan látják, hogy talán Visonta 
legszebb kilátása erről az utcáról nyílik. Most 
kezdődik majd a közművesítés tervezése és azt 
követően a megvalósítása. Érdekességképpen 
szeretném megemlíteni, hogy terveink szerint ennek 
az utcának a szennyvíz elvezetését már gravitációs 
eljárással fogjuk megoldani. 
Ezúton szeretném kérni a község lakóinak javaslatait 
az új utca elnevezésére. Ötleteiket augusztus végéig 
adhatják le írásban a polgármesteri hivatalban. A 
végleges utcanévről a képviselőtestület dönt a 
szeptemberi ülés keretében. 
Még tavasszal megvásárolta az önkormányzat a 
faluközpontban lévő tsz műhely épületét, melyet 
június elején birtokba is vettünk. Reméljük, hogy az 
épületegyüttes hasznosítására előbb-utóbb sor kerül 
és ezzel a faluközpont még szebb látványt nyújt majd 
az idelátogatóknak. 
Úgy gondolom, hogy az elmúlt időszakban is 
igyekezett önkormányzatunk mindent megtenni 
annak érdekében, hogy településünk tovább 
fejlődjön, szépüljön, és minél inkább kielégíthesse az 
itt élők igényeit. Reméljük, hogy ezt a jövőben is 
folytatni tudjuk majd. 

Szarvas László polgármester 
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PLÉBÁNI AÉP ÍTÉS K ÉZDIK ŐVÁRON  

 
Miután megkaptam Kézdikővárra a lelkipásztori 
kinevezésemet 2013 nyarán, és meglátogattam az új 
állomáshelyemet, már akkor láttam a plébániaépület 
oldalán a nagy repedéseket és elkezdtem 
gondolkodni, hogy mit lehetne majd kezdeni ezzel. 
Eleinte az alap megerősítését terveztünk, úgy 
gondoltuk, hogy ha körbe betont öntünk az alap alá, 
azzal meg tudjuk menteni az épületet. 2014 
májusában két helyen kutatóásást végeztünk, akkor 
láttuk, hogy az épület felének, nincs alapja, a másik 
felében pedig a fundamentum kövei közé sarat 
használtak kötőanyagnak. Egy statikus szakember 
szakvéleménye erősített meg abban, hogy inkább egy 
új épületben kell gondolkodni, abba érdemes nagy 
pénzt belefektetni. Így jutottunk el az új épület 
építésének gondolatához.  

 
A gondolat megszületésétől kezdve felpörögtek az 
események. 2014. július 4-én kiástuk az új parókia 
alapját és 2015. január 5-én már az ablakok is fent 
voltak az épületen. Isten rólunk való gondoskodását 
anyagiakban is megtapasztaltuk, hiszen az első évre 
csak az alapmegöntés és a téglavásárlás volt a 
tervben, de ennél jóval többre jutottunk. 

 

Ez idő alatt megtapasztaltam, hogy anyagilag tehetős 
barátaim nem felejtettek el; sokan sokat 
adományoztak. Megtapasztaltam a kézdikővári hívek 
munkához való odaállását is a közmunkák során. 
Egy-egy ilyen alkalommal 20-40 fő is megjelent, 
hogy építsük a közösséget és a plébániát.  

 
A munka után jólesett az asszonyok által készített 
meleg étel. Amikor a téglafalrakással elértük a 
mennyezet magasságát, akkor villant meg bennem a 
gondolat, hogy építsük be a tetőteret. Ezzel egy 
időben a gyerekeink  itthon a visontai önkormányzat 
jóvoltából szerzett  balatoni élményeiket mesélték. 
Innen jött az ötlet, hogy egyszerre 30, 40 gyereket el 
tudnánk szállásolni az új plébánia tetőterében.  

 
Az idei pünkösdszombati nagy búcsún látva, hogy 
más egyházközségek fogadják a magyarországi 
testvértelepülés zarándokait és együtt mennek 
Csíksomlyóra, ismét újabb ötlet jutott eszembe: miért 
ne fogadhatnánk ilyen alkalmakkor mi is a 
visontaiakat az új plébánián, ha elkészül. Ezért írom 
azt, hogy miközben plébániát építünk, közösséget is 
építünk Kőváron, de nemcsak az itteniekkel, hanem  
remélhetőleg a visontaiakkal is, akik minket a 
jótékonysági bál résztvevői és a támogatók jóvoltából 
400 000 Ft-tal segítettek. Ebből az összegből 
készítettük el  a lépcsőket  a földszinttől a tetőtérig. 
Így most a földszint Kézdikővár, a tetőtér pedig 
Visonta. A maradék pénzből a villanyszerelést 
kezdjük el.  
Isten fizesse meg nagylelkű adományukat. Reméljük, 
hogy rövidesen viszonozni is tudjuk jóságukat itthon, 
a mi jóságunkból. 

Péter Arthúr atya 
Kézdikővár 
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V I S O N T A I  K U L T U R Á L I S  E G Y E S Ü L E T  
Egyesületünk a 2014-es évben sem unatkozott. A 
Visontai Népdalkör számos fellépése mellett 
szerveztünk közösségi programokat is. 
A 2014. májusi közgyűlésen 8 év lelkiismeretes 
munka után leköszönő elnökünktől, Szekeres Jánosné 
Ildikótól búcsúztunk, megköszönve önzetlen 
munkáját. A tisztújító közgyűlés határozatának 
értelmében a tagok 3 főből álló elnökséget 
választottak, akik a következőképp vállalták ellátni 
tisztségüket:  Hajnal Melinda elnök, Váradi Zsoltné 
elnökhelyettes és titkára Oraveczné Hajnal Edit lett. 
A felügyelőbizottság elnöke Farkasné Siska 
Zsuzsanna, tagjai Trubacs Tiborné és Oláh 
Gusztávné maradtak. 
Minden évben csatlakozunk a kezdeményezéshez, 
hogy civil szervezetként segítsük a Sportnapot egy 
állomás biztosításával. Célközönség az óvodás és 
kisiskolás gyermekek tábora, akik különböző 
ügyességi játékokkal szereznek pontokat. A játék 
öröme mellett a rendező által biztosított ajándékokkal 
jutalmaztuk a részvételt 
Szívesen segítettünk június végén, a pinceudvaron 
szervezett Szent Iván éji mulatságon a jó hangulat 
megteremtésében énekléssel, zenéléssel. 

 
Augusztusban a „Nyárutó dallamai” címmel tartottuk 
II. Egyesületi napunkat, ahol ez alkalommal a 
Szigetújfalui Zenebarátok Egyesületét láttuk 
vendégül, akik sváb népdalokkal örvendeztették meg 
rendezvényünkön megjelent helyi érdeklődőket.  
Élmény és kuriózum volt füleinknek. Az ebédet 
követően Szarvas László polgármester a helyi 
templomot mutatta be vendégeinknek, majd ezt 
követően Balog Edina és Kovács Zsuzsanna 
népzenész barátaink hangszerbemutatója népi 
hangszerek egész skáláját vonultatta fel. Ezt követte 
a fergeteges hangulatú táncház, ahol szinte mindenki 
megmozdult, hallva a moldvai talpalávalót.  
”KI MIT TUD„ kiírásunkra jelentkezőink üde 
színfoltjai voltak a délutánnak. Felejthetetlen Molnár 
Ádám versmondása, Matusinka Attila gitár-ének 
produkciója. Nagy örömünkre szolgál, ha újabb 
érdeklődők látogatják meg rendezvényeinket.  

 
Kézműves asztalunknál Váradi Zsoltné várta a 
kicsiket és nagyokat szalvétatechnikával. 
Az íjászfoglalkozást Váradi Zsoltnak köszönhettük. 
Az est folyamán egy lelkes Nippon Zengo csoport 
bemutatóját láthattuk, lehetőséget adva egy 
forradalmian új mozgáskultúra megismertetésére. 
Folytatva a hangszerarzenált, már szürkületben került 
sor a Blue Point Steel Harp és HangDrum hangszerek 
bemutatására  Soós Arnold tolmácsolásában. 
Az érdeklődőknek megnyitottuk a Művelődési Ház 
nagytermét, ahol éteri, különleges hangterápiás és 
egzotikus hangszerek bemutatója bővítette a sort. 

 
Céljaink egyik fontos eleme a helyi tehetségek 
felkarolása, ezért megkerestük a Winter 
Vonderlands, korábban Rockonok vagy Reality 
néven ismert zenekart, melynek magját helyi fiatalok, 
a Balogh testvérek alkotják. Ők produkciójukkal a 
fiatalabb közönséget célozták meg, nagy sikerük 
volt! Örültünk a BÉRES –DEÁX DUÓ trióvá bővült 
/Szőke Attila-gitár/ formációnak, zenész 
barátainknak, akik a színpadon nagyon jó hangulatot 
varázsoltak könnyedebb hangvételű dalaikkal. 
Kemencében sült PIZZA várta a résztvevőket Virág 
Antal önzetlen munkájának köszönhetően. 
Nyári rendezvényeink elmaradhatatlan része a 
TÁBORTŰZ, ahol közös énekléssel koronáztuk meg 
a tartalmas napot. Helyiek és a megjelent zenészek, 
mind önfeledten énekeltük a tábortűzi dalokat.  
A nap The Pardon’s Shift zenekar koncertjével 
zárult, a visontai Vincze Dáviddal a „fronton”. 
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A hangosításért Szerencsés János és Balogh Bálint 
felelt, ezúton köszönjük egész napos, kitartó 
munkájukat! 
Erre az alkalomra alkotói pályázatot írtunk ki 
„VISONTA CÍMERE” témában. Olyan műveket 
vártunk, amely önállóan stilizálja községünk címerét, 
vagy ötvöződik benne a címer és a zene téma. Egy 
pályamű érkezett, alkotója Váradi Ákos, Visonta 
gipszből kiöntött címerével jutalmaztuk. 

 
Az év utolsó egyesületi rendezvénye a karácsonyi 
kézműves délután volt. Nagy örömünkre szolgál, 
hogy hagyományos kézművesnapunkon minden 
évben sok érdeklődőt számolhatunk. Az advent 
hangulatának jegyében egy forró tea mellett meghitt, 
kellemes, tartalmas alkotói délutánt tudhatunk 
magunk mögött. Váradi Zsoltné közreműködésével 
készítettünk karácsonyi asztali és ablakdíszeket, 
tobozmanókat és angyalkákat. Vendégünk volt 
Gácsiné Nagy Terézia, aki a gravírozás rejtelmeibe 
avatta be az érdeklődőket.  
A Visontai Népdalkör az egyesület hagyományőrző 
csoportja. Mottónk: „A szeretet hangja a muzsika, 
ajándék a léleknek, felüdülés a szellemnek, 
megkönnyebbedés a szívnek” 
Meghívásaink 2014-ben is számottevőek voltak! 

Felléptünk farsangkor 
Visontán és Abasáron az 
Idősek Otthonában. 
Gyöngyösön a Gyöngyök 
Mátra Művelődési 
Központ Nyugdíjasok Ki 
mit tud? rendezvényén, 
ahol Szabó Lászlóné 
Matildka néni szóló ének 
kategóriában méltó 
elismerést kapott!                                     

Áprilisban a „10 éves a gyöngyösi TESCO ” 
rendezésében léptünk fel az áruház aulájában.      
Májusban a Községi Majálison Szarvas László 
polgármester a „VISONTA KÖZSÉGÉRT” 
kitüntetést adta át a csoportnak. Énekeltünk a Mátra 
Jövője Turisztikai Egyesület ”Múzeumok éjszakája” 
programon a templomban és a falunapon is. Kórus, - 
illetve népzenei találkozók keretében ellátogattunk 
Szigetújfaluba, Csécsére, Egercsehibe és 
Karácsondra is. 

 
Júniusban részt vettünk Egerben a Magyar Kórusok és 
Zenekarok Szövetsége Országos Népzenei Minősítő 
versenyén, ahol sikeres szereplésünkkel ARANY 
minősítést hozhattuk haza és meglepetésünkre az 
ARANY PÁVA díjat is elnyertük. 2014. 
novemberében Aranypávás együttesek 
gálahangversenyére kaptunk megtisztelő meghívást. 
Az ünnepélyes eredményhirdetésen átvehettük a 
díszoklevelet, s mindezt megkoronázta, hogy az 
előadásért a szakmai zsűri különdíjban is részesítette 
a csoportot!  

 
A Népdalkör tagjaként hangsúlyozni szeretném, hogy 
a 7 éves Visontai Népdalkör céljai között ugyan nem 
a fenti eredmény elérése szerepelt a prioritás 
legmagasabb fokán, mégis a heti próbák, vezetőnk 
lelkiismeretes munkája, a lelkesedés, az 
összetartozás, a támogató szavak, a közösség ereje 
meghozta a szakmai sikert, melyet a nem várt Arany 
Páva Díj megkoronázott. Számunkra nagyon fontos 
és megtisztelő feladat községünk hírnevét vinni, nem 
csak szűkebb hazánkban, a környéken, hanem szerte 
Magyarország területén is! 
Úgy gondolom, hogy az egyesület a mögöttünk álló 
évet tartalmilag, eszmeileg is eredményesen zárta. 
Célunk, hogy ráirányítsuk a figyelmet a kultúra, a 
hagyományőrzés, az emberi kapcsolatok, a közösségi 
élet jelentőségére. Legnehezebb feladatunknak 
érezzük a helyi összefogás erősítését, de 
mindazonáltal kihívást is jelent, hogy a jövőben e 
célunkhoz minél többen csatlakozzanak! Ezúton 
köszönjük az Önkormányzat támogatását és 
mindazok segítségét, akik bármilyen módon 
hozzájárultak munkánkhoz! 

Hajnal Melinda elnök 
 



HÍRVIVŐ                     
SZI VÁRVÁNY  H ÍREK  
Idei nevelési évünk nem úgy indult, ahogy hosszú 
évek óta mindig. A biztonságot, a nyugodt hangulatot 
felváltotta a bizonytalanság, a kétség. Ugyanis Kis 
Imréné, Erzsike óvónéni, óvodavezet
mindezeket jelentette számunkra, nyugdíjba vonult.

„Velem voltál örömömben, 
velem voltál bajban, 

velem voltál, ha sírtam, 
velem, ha kacagtam. 
Meséltél és meséltél

 igazakat, szépet, 
kívántam, hogy a meséd 

sose érjen véget.”

Sokszor hallhattuk ezeket a sorokat a gyerekekt
most mi, kollégák mondhattuk ezt. Sajnos eljött az az 
idő, amikor a mesék folyama 
Hiányoznak még ma is a szavai, az igaz érzései. Azt 
mondják, hogy senki sem pótolhatatlan, és fizikai 
mivoltában ez talán így is van, de a sok
kialakult lelki kötődéseket, együtt rezdüléseket nem 
lehet megismételni. De nem lehetünk önz
felelősségteljes munka után jöjjön a megérdemelt 
pihenés. Ehhez kívánunk innen is jó egészséget, 
nyugalmat, szeretetet, és bár tudjuk, senkinek sincs 
annyi dolga, mint egy nyugdíjasnak, mégis 
visszavárjuk egy-egy jó kis beszélgetésre.

Óvodánk tavaly megkezdett szépítése idén 
folytatódott. Az elmúlt évben a belső terek szépültek 
meg, most viszont az udvar felújítását kezdték meg. 
Ősszel még, mint egy ásatási helyszínként, nézett ki 
az egész terület. Aztán a szemünk láttára al
a különböző terek. Most már virágzik a 
levendulalabirintus, nőnek a paradicsom palánták a 
kis tankertben, zöldell a frissen vetett fű

tudjuk, mikor van déli 12 óra, hiszen beindul az 
automata öntözőrendszer, ami nem hagyja, hogy 
kiszáradjon a szép zöld gyep a hamarosan ránk 
köszöntő kánikulában sem. Reméljük, az udvari 
játékokra sem kell már sokáig várni. 
A gyermekek életkorából és várható létszámából 
adódóan egy tiszta kiscsoportot és egy vegyes, 
középső- nagycsoportot alakítottunk ki
nevelési évre. A kiscsoport 11 gyermekkel kezdett 
szeptemberben, ami kevésnek tűnik, de tudjuk, ez az 
a csoport, ami folyamatosan töltődik, hiszen, 
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nevelési évre. A kiscsoport 11 gyermekkel kezdett 

űnik, de tudjuk, ez az 
ődik, hiszen,  

ahogy elérik a gyerekek a három éves kort, 
bekerülnek az oviba. Így 
szaporodott fel a Maci csoport. Középs
nagycsoportban 20 gyermekkel indultunk és 22
zártunk. Régen nem volt ennyi lurkó az óvodában.
Nevelési-oktatási tervünket igyekeztünk idén is úgy 
összeállítani, hogy játékos formában, a 
tapasztalatszerzésre, a (szül
gondolkodásra, munkálkodásra alapozva juthassanak 
hozzá a gyermekek a korosztályuknak megfelel
ismeretekhez, szokásokhoz, erkölcsi normákhoz.
Óvodai életünk most is mozgalmas volt, és néhány 
héttel ezelőtt azon kaptuk magunkat, hogy 
készülhetünk újra az évzáróra. Na, de ne siessünk 
annyira. Lássuk csak sorjában:
Szeptemberben a kicsik nagy örömére a Galagonya 
bábszínház látogatott el újra hozzánk. Kedves 
ismerősei már ők a gyerekeknek, akik mindig nagyon 
várják a szebbnél szebb díszlettel és bábo
színészeket. 

November 12-én Márton napi lámpás felvonulást 
rendeztünk. Már tavaly is próbálkoztunk vele, akkor 
még csak délelőtt, de az idő
és nem jutottunk messzire. Most viszont egész héten 
készültünk: lámpásokat kés
verseket, dalokat tanultunk, megismertük az ünnep 
történetét. Aztán elérkezett a várva
Meghívtuk a szülőket, sőt az egész falut, hogy ha van 
kedvük, csatlakozzanak hozzánk. Kés
udvaron meggyújtottuk lámpása
verseltünk és levonultunk a faluba. Mikor 
visszaértünk, a közösen készített sütivel és jó meleg 
teával kínáltunk meg minden kedves vendéget. 
Bízunk benne, hogy mindenki jól érezte magát, és 
eljön jövőre is.  

                         6 
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Hagyományok teremtésére, azok ápolására nagy 
szükség van ebben a rohanó életben. 
December 3-án karácsonyi kézműves napot 
rendeztünk. Nagy volt a sürgés-forgás. Négy féle kis 
téli dísztárgyat lehetett elkészíteni. A barkácsolás 
nem idegen a gyerekek számára, hiszen minden nap 
lehetőségük van rá. A különlegességét ennek a 
mostaninak az adta, hogy anyával, apával együtt 
tehették ezt. 

 
A Mikulás ebben az évben sem kerülte el óvodánkat. 
Nagy is lett volna a szomorúság, ha nem így történik, 
azt hiszem! Csomagot, játékot és gyümölcsöt hozott 
a gyerekeknek, akik versekkel és dalokkal 
kedveskedtek mindezért neki.  
December 19-én ünnepeltük az oviban a kis Jézus 
születését. Erre az alkalomra egy vidám 
pásztorjátékkal készültünk a középső-
nagycsoportosokkal. Reggel feldíszítettük a fát, és 
vártuk a vendégeket, no meg az ajándékok érkezését. 
Az előadás nagyon tetszett mindenkinek, de a nap 
fénypontja mégis a fa alatt rejlő játékok birtokba 
vétele volt. Egy baj van csak ezekkel az 
ajándékokkal, hogy nem lehet őket hazavinni. Pedig 
olyan egyszerű az egész: „Nekünk hozta a Jézuska, a 
miénk, tehát hazavisszük. De ezek a felnőttek nem 
értenek semmit!” 
Évek óta meghívást kapunk az idősek otthonába is 
ilyenkor, hogy a mamikat, papikat is 
megörvendeztessük kis műsorunkkal. Bízunk benne, 
hogy ez most is sikerült.. 

 
December 20-án a Művelődési Ház által szervezett 
karácsonyi vásáron vettünk részt. Itt a szülők, és az 
általunk készített kézműves termékeket árultuk.  
 

Köszönet a szorgos szülőknek, és  köszönet a 
vásárlóknak, hogy megvették kis portékáinkat, 
hozzásegítve egy kis bevételhez bennünket, amit 
természetesen munkánk, és a gyerekek érdekében 
használunk fel. 

 
Január első munkanapján pótszilveszteri bulit 
tartottunk, ahol legelőször is meg kellett keresni az 
oviban eldugott szilveszteri kellékeket: Pezsgő, 
rágcsálni való, szerpentin…stb.  
Ezzel a kis bulival köszöntöttük és fogadtuk új 
óvodavezetőnket, Fekete Évát is, aki nem volt 
ismeretlen nekünk és a gyerekek számára sem, hiszen 
egyik kislányunk anyukája és korábban is eltöltött 
már nálunk egy hetet. Nagyon vártuk, hogy 
kiegészüljön a csapatunk és újra négyen legyünk. Az, 
hogy a fél éves átmeneti állapot alatt, amikor Szűcs 
Béláné volt a megbízott vezető, minden rendben 
ment, azt Kisné Erzsikének is köszönhetjük, aki az 
utolsó hetekben igyekezett minden lényeges dolgot, 
tudnivalót átadni Elluskának, aki szívvel-lélekkel 
végezte a rábízott nehéz feladatot. Így aztán ő is 
tudott segíteni Évának. Minden kezdet nehéz, de úgy 
érezzük, hogy jó csapat leszünk. Nem kell ehhez 
más, mint megértés, egymás tisztelete segítése és 
szeretet a szívekben. 

 
Jóformán ki se keveredtünk a szilveszteri dínom-
dánomból, elérkezett a farsang. Igaz, a helyszín nem 
a megszokott volt, de a sportcsarnokbeli ünneplés 
egyáltalán nem zavart egy krokodilt, rendőrt, vagy 
tündért sem. Kis műsorunkkal még az időseket is 
megvidámítottuk, akik farsangi fánkkal kínálva 
köszönték ezt meg nekünk. 
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Az oviban folytattuk hétfőn a farsangolást, majd busó 
álarcokkal, szalmabáb-égetéssel elűztük a telet. 
Március 4-ére meghívást kaptunk az iskolába, ahol 
először Józsi bácsi varázsolta el egy kicsit a 
gyerekeket, majd betekintést nyerhettek az ottani 
tevékenységekbe, megismerkedhettek leendő tanító 
nénijükkel, Török Csabáné, Marika nénivel. 

 
Március 8-án a fiúk köszöntötték a lányokat, akik 
igazán megtisztelve érezték magukat. 
Az 1848/49-es szabadságharc emlékére zászlókat, 
kokárdákat készítettünk különféle technikákkal, és 
kimentünk az emlékparkba, hogy a magunk módján 
lerójuk tiszteletünket a hősök előtt. 

 
A gyöngyösi mesemondó versenyre idén Gulyás 
Bálintot neveztük be, aki érem esélyesként indult, 
hiszen olyan ízesen adta elő nekünk a mesét, hogy 
azt másképp nem is lehetett volna, de sajnos a 
verseny reggelére belázasodott, így nem tudott 
elmenni. Mindenesetre köszönjük fáradozását.  
Áprilisban újra ellátogatott hozzánk a Galagonya 
Bábszínház. A kis jegesmedve c. előadással 
kápráztatták el a gyerekeket.  

Az anyák napja egyik legszebb ünnepünk, amire 
nagy szeretettel és odaadással készültek a gyerekek. 
 

A műsor vidám volt mindkét csoportban, az anyukák 
mégis sírtak. Nem is értem miért? 
A „mamikhoz” is elmentünk ez alkalomból 
köszöntésre, akik nagyon hálásak voltak. Azonban 
úgy érezzük, nekünk kell köszönetet mondani azért, 
hogy lemehetünk, és az idősek iránti tisztelet csíráját, 
amit a szülők elültetnek a gyerekekben, mi ezen az 
alkalmakkor megerősíthetjük bennük. 
Május 14-15-én megtörtént az óvodai beiratkozás. 
Most azokat a gyerekeket vártuk, akik 2015 
szeptember 1-e és 2016. augusztus 31-e között töltik 
be a 3. életévüket. 10 kisgyermeket írattak be szüleik 
a következő nevelési évre. 

 
Június 5-én tartottuk ballagási és évzáró műsorunkat. 
A ballagás öröm és szomorúság mindannyiunk 
számára, de nincs mit tenni, el kell menni, el kell 
engedni a gyerekeket az iskolába, hogy aztán 
büszkén meglátogathassanak bennünket. 

 
Az évzárón a kicsik egy erdei kirándulásra, a 
nagyobbak pedig egy lakodalmas forgatagba 
repítették el a szülőket, vendégeket. Reméljük jól 
érezte magát mindenki. A gyerekek biztos. Főleg 
mikor már a fincsi szendvicset, és sütit 
majszolhatták, a konyhás nénik jóvoltából. 
A vízhez szoktatás és a kirándulás még hátra van. 
Mindkettő várva várt esemény. Igyekszünk széppé, 
jóvá varázsolni majd. 
„Aggodalmaskodik amiatt, hogy gyermeke 
semmittevéssel tölti az idejét? Micsoda! Hát 
semmittevés boldognak lenni? Ugrálni, játszani, 
rohangálni naphosszat? Soha az életében nem lesz 
még egyszer ennyire elfoglalt.” (Jean-Jacques Rousseau) 
Kellemes semmittevést kívánunk a nyárra minden 
gyermeknek. Csak azért nekik, mert a felnőttek erre a 
fajtára már úgy sem lennének képesek.  
Nekik ajánljuk a jól bevált nyaralást, vagy csak a jó 
hűvös szobában való olvasgatást…..stb. 

Szekeres Jánosné, Ildikó óvónéni 
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SZENT -GYÖRGYI  H Í REK  
Szeptember elsején húsz elsős kis diákkal kezdtük a 
tanévet, így iskolánk létszáma 109 fő lett.  

 
A tanévnyitó utáni első iskolai rendezvényünk a 
novemberben megtartott Szent-Györgyi hét volt. 
Változatos és színvonalas programokon vehettek 
részt tanulóink a hét folyamán. Újdonság volt a 
méhészek mézkóstolással egybekötött bemutatója, a 
dentálhigiénikus előadása a helyes fogápolásról és a 
fogbetegségek megelőzéséről. Egy mentőautó is 
kijött az iskolába, hogy a tanulók megnézhessék a 
felszerelését, és megismerkedhessenek a mentősök 
munkájával. Azt is megtudták a diákjaink, hogy 
baleset esetén mi a teendőjük. Megrendeztük 
iskolánk első Szent-Györgyi olimpiáját, ahol 
korcsoportonként négy versenyszámban mérhették 
össze képességeiket a tanulók, és 96 érmet osztottunk 
ki a helyezetteknek. A hét zárónapján a színek 
vetélkedője zajlott kitűnő hangulatban. A programok 
megrendezéséhez az anyagi alapot a Szimba 2014. 
Intézményi Pályázatán nyert összeg és a Kisherceg 
Alapítvány által nyújtott támogatás adta.  
Drogprevenciós előadásokat szerveztünk tanulóink és 
a szüleik részére iskolánkban, hogy minél szélesebb 
körben felhívjuk e veszélyekre a figyelmüket. 

 
Több alkalommal szerveztünk angol teaklubot, ahol 
játékkal, teázással, és angol nyelvű beszélgetéssel 
töltötték a délutánt diákjaink meghívott vendégek 
társaságában. 
Megrendeztük a hagyományos kiskörzeti 
rajzversenyünket 8 környékbeli iskola részvételével, 
melynek a témája az egészséges életmód volt,

 kapcsolódva ezzel is a Szent-Györgyi héthez. 
Iskolánk tanulói is eredményesen szerepeltek: 
Kardos-Kis Zille 1. osztályos, Balogh Marcell István 
3. osztályos és Király Lőrinc 4. osztályos tanulónk 
lett díjazott. 
A Berzelab pályázatának keretein belül több 
alkalommal részt vettek felsős diákjaink a Berze 
Nagy János Gimnázium új laboratóriumi részében 
megtartott tanórákon.  

 
Az alsó tagozatos osztályok részvételével került sor 
decemberben a karácsonyi gálára iskolánkban, a 
februári farsangi bálunkon pedig szinte az összes 
diákunk fellépett vidám produkciókkal. 

 
Az alsó tagozatos diákok áprilisban lovasoktatáson 
vettek rész, míg a felső tagozatosok ezt ősszel 
tehették meg. 
A községi önkormányzat kezdeményezésére 
tanulóink részt vettek a TeSzedd akcióban, és 
megtisztították községünket a bevezető utak mellett 
felhalmozódott szeméttől. 

 
Május végén a 3. Sport- és gyereknapon, a 
„Furfangos Tudomány”-t csodálhatták meg és 
próbálhatták ki a kísérleti eszközöket a tanulók, míg 
a felső tagozatos diákok számháborúban vettek részt. 
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Az Élet Úton elnevezésű közlekedési pályázaton 
nyert összegen közlekedési társasjátékokat, 
demonstrációs eszközöket szereztünk be tanulóink 
számára, amivel tartalmasabbá tudjuk tenni a 
technika órákat.  
Az United Way Biztonságos iskolaprogram keretein 
belül megnyert „Épen, elevenen” pályázatunk 
kapcsán egy oktatócsomaggal gazdagítottuk 
iskolánkat, melynek segítségével a tanulók 
biztonságra nevelését tudjuk eredményesen 
megvalósítani iskolánkban. 
Eredményeink: 
Kiskörzeti versenyeken elért versenyeredményeink: 
Az abasári körzeti matematika versenyen Balogh 
Bernadett 6. osztályos tanuló 1. helyezést ért el. 
A kisnánai helyesírási versenyen Szabó Anna 5. 
osztályos tanuló 2. helyezést ért el. 
Domoszlón, a néma értő olvasási versenyen Pelle 
Mátyás 1. osztályos tanuló 2., Kecskés Vilmos 2. 
osztályos tanuló 1. helyezést ért el.  
A karácsondi olvasási pályázaton részt vevő 
tanulóink közül Szerencsés Fekete László 1. 
helyezést, Fodor Eszter 2. helyezést ért el, míg 
Bárdos Fanni és Brassó Krisztina különdíjat kaptak.  
A detki körzeti szavaló versenyen Kozári Csenge 6. 
osztályos tanuló 3. helyezést ért el. 
Nagyrédén, a „Madarak és fák napja” alkalmából 
megrendezett kézműves versenyen Brassó Krisztina 
3. helyezést ért el. 
Halmajugrán a körzeti alsós környezetismereti 
versenyen csapatunk 3. helyezést ért el. Csapattagok: 
Kardos-Kis Zille 1. osztály, Szerencsés fekete László 
2. osztály, Csontos levente 3. osztály, Kormány 
Bence 4. osztály.  
A Fogyatékos Emberek Nemzetközi világnapja 
alkalmából megrendezett rajzversenyen Barcsik 
Boglárka 5. osztályos tanuló 2., Kocsis Csilla 6. 
osztályos tanuló 3. helyezést ért el. 
A városi rajzversenyen nyújtott kimagasló 
teljesítményéért Barcsik Boglárka 6. osztályos, Száz 
Virág Boglárka 6. osztályos tanuló elismerésben, míg 
a Méhek Világnapja alkalmából kiírt rajzpályázaton 
Barcsik Boglárka különdíjban részesült. 
Gyöngyös városi Gács Béla Matematikaversenyen 
Egervári Bence 7. osztályos tanuló 4. helyezést ért el. 
A Berze Nagy János Gimnázium angol nyelvi 
szépkiejtési versenyén Rajhóczki Hunor 7. osztályos 

tanuló 1. helyezést, Lukács Mátyás 7. osztályos 
tanuló 3. helyezést ért el.  
Az Egressy Béni Kéttannyelvű Általános Iskola 
„Listen, read and WIN!” angol nyelvi versenyén 
Rajhóczki Hunor 7. osztályos tanuló 1. helyezést ért 
el. 
A Kölcsey Ferenc Megyei Nyelvi Versenyen angol 
nyelvből Száz Virág 6. osztályos tanuló 3., Lukács 
Mátyás 7. osztályos tanuló 3.,  Rajhóczki Hunor 7. 
osztályos tanuló 1. helyezést ért el. 
Az Országos Általános Iskolai Angol Tanulmányi 
Verseny megyei fordulójára Rajhóczki Hunor 
meghívást kapott, ahol a rendkívül erős mezőnyben a 
9. helyen végzett. 
Fodor Eszter 7. osztályos tanulónk a XXI. országos 
József Attila Mese-, Vers- és Novellaíró pályázaton 
vett részt, melynek keretében a novellája bekerült a 
2015-ös országos antológiai gyűjteménybe, melynek 
címe: A hattyú hegedűje., míg az Arany László 
Megyei Meseíró Verseny megyei fordulóján 6. 
helyezést ért el.  
Az „Olvass és alkoss!” országos irodalmi pályázaton 
Vincze Boglárka 5. osztályos tanuló Vincze Boglárka 
kiemelkedő pályamunkájáért könyvjutalomban 
részesült. 
Egervári Bence 7. osztályos tanuló bejutott az Arany 
János Országos Magyar Verseny döntőjébe, ahol 
eredményesen szerepelt. 

 
A Bolyai Természettudományi Csapatverseny 
megyei döntőjébe jutott az 5. osztályosok csapata: 
Debrei Karolina, Szabó Anna, Egervári Dóra, Vincze 
Boglárka. 
A Bolyai Anyanyelvi Csapatverseny Heves/Nógrád 
Megyei fordulóján az 5. osztályosok csapata 6. 
helyezést ért el. A csapat tagjai: Kovács-Hegegy 
Zsófia, Szabó Anna, Vincze Boglárka, Lányi 
Benedek. 
A Zrínyi Ilona Matematika Versenyen Egervári 
Bence és Rajhóczki Hunor 7. osztályos tanulók értek 
el kimagasló eredményt. 
A Neumann János középiskola által rendezett angol 
nyelvi versenyen Rajhóczki Hunor 7. osztályos 
tanuló 4. helyezést ért el, Száz Virág Boglárka 6. 
osztályos tanuló dicséretben részesült. 
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A 7. osztályos tanulók részt vettek az Eszterházy 
Károly Főiskola „Varázstorony” vetélkedőjén, ahol 
Egervári Bence bejutott a döntőbe. 
A Vachott Sándor Városi Könyvtár Gyermek-
könyvtára által meghirdetett Mesemondó versenyen 
Mága Alex Richárd 4. osztályos tanuló különdíjban 
részesült. 
A Kisnánai Szent-Imre Általános Iskola által 
szervezett „Kalandozó” országos versenyen a 
döntőbe került a 7. osztályosok „Visontai fekete 
sereg”-e, melynek tagjai: Rajhóczki Hunor, Tóth 
Vencel, Szűcs Szabolcs, Lukács Mátyás. 

 
A Bozsik Program keretében iskolánk tanulói részt 
vesznek labdarúgó edzéseken és körmérkőzéseken, 
összemérve labdarúgó tudásukat, ügyességüket a 
környező települések kisdiákjaival. 
A Megyei Tájfutó Diákolimpián Fodor Eszter 7. 
osztályos tanuló 3. helyezést ért el, ezzel továbbjutott 
az Országos Tájfutó Diákolimpiára, ahol 16. 
helyezett lett. 
A 8. osztályos tanulóink június 20-án vesznek búcsút 
iskolánktól. Örömünkre mindegyikük sikeres 
felvételt nyert az általa választott középiskolába. 

 
A tanév befejeztével alsó tagozatos tanulóink egy 
hetes napközis táborban vehetnek rész, míg a felső 
tagozatosok négy napot táboroznak a Balatonnál. 
Programjaink lebonyolításában és anyagi 
támogatásában szerepet vállalt iskolánk szülői 
munkaközössége, Visonta Község Önkormányzata, a 
Művelődési Ház és a Klebelsberg Intézmény-
fenntartó Központ, melyet köszönünk nekik! 

  Vernyikné Horváth Beáta igazgató 
 

NY ÁRI  P ROGRAMAJ ÁNLÓ  
 Táborok  

� 2015. június 22-26 Művelődési ház napközis 
tábor az alsó tagozatosoknak.  Kézműves 
foglakozásokkal, vetélkedőkkel, játszóházzal, 
kirándulásokkal, számháborúval és sok játékkal. 
� 2015. június 23-26 balatoni tábor a felső 

tagozatosoknak strandolással, dunai és balatoni 
hajókázással, szigligeti várlátogatással, tihanyi 
kirándulással, sok mókával és kacagással. 
� 2015. augusztus 10-14 sportcsarnok 

asztalitenisz tábor napi edzéssel, az asztalitenisz 
alapjainak elsajátítására 6-14 éves gyerekeknek. 
Aerobic Ildikóval 
Nyári iskolai szünetben is minden hétfőn 16.15-től 
a lehetőség lesz a mozogni vágyó hölgyeknek egy 
kis tornára a sportcsarnokban.  

Falunap 
2015. augusztus 20-án a sportpályán. 
Lesz veterán jármű találkozó,  szkander bajnokság, 
póker, zumba és boksz bemutató, játékok kicsiknek 
és nagyoknak, büfé, vásározók. 
Fellépnek többek között a Fagyibohócok, az 
Apostol együttes, a visontai népdalkör,  humorista, 
Fehér Dávid, Suzy és Jolly, az Abba Sisters és a 
Honeybeast, de lesz tüzijáték és utcabál is. Minden 
érdeklődőt szeretettel várunk! 

Parasztolimpia 

 
Idén második alkalommal rendezzük meg  a 
visontai parasztolimpiát. Augusztus 8-án, a réten 
várjuk a falu lakosságát és az érdeklődőket. A 
gyerekeknek állatsimogatót és népi ügyességi 
játékokat szervezünk, a felnőttek pedig furmányos 
feladatok teljesítésével bizonyíthatják, hogy miben 
a legjobbak. Lehetőség lesz egyéni erények 
megvillantására és csapatjátékra is. Csapatok és 
egyének előzetes jelentkezését várjuk Visonta 
község facebook oldalán és a könyvtárban, de 
természetesen helyszíni nevezéseket is elfogadunk. 
Emellett hívjuk és várjuk a kevésbé merészeket is, 
akik a kordon mögül buzdítják a résztvevőket. A 
legjobb játékosaink az őszi Palóc Parasztolimpián 
képviselhetik majd községünket. 
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A 2014. évi karácsonyi vásár az átlagosnál is jobban 
sikerült. Ennek egyik oka, hogy a legutóbbi 
rendezvényen a szokásos óvodás és iskolás 
vásározók mellett igen sok visontai család is 
kitelepült, hogy a saját maga által készített 
termékeket árusítsa.   

Másik pedig az, hogy a forralt bor és a tea mellett 
vásárolhattak az érdeklődők kürtős kalácsot és 
kenyérlángost is. Az idén annyi változtatást 
szeretnénk, hogy előbbre hozzuk a vásár id
karácsonyi ajándékvásárlás megkönnyítése 
érdekében. Remélem az idén még a tavalyinál is 
többen jelentkeznek árusításra és egy igazi, pezsg
vásári hangulatot tudunk teremteni. 

A vásárt követően került sor a felújított templomunk 
első igazi komolyzenei hangversenyére, melyen 
Baghy Emília énekelt, az orgonán pedig Várally
Róbert játszott, előadásuk előtt a rendezvény Hajnal
Melinda pánsíp játéka nyitotta meg, majd az 
általános iskola tanulóinak betlehemes játékát 
láthatták az érdeklődők. 

                    2015. június    
RENDEZVÉNYEK :  

 
A 2014. évi karácsonyi vásár az átlagosnál is jobban 

Ennek egyik oka, hogy a legutóbbi 
rendezvényen a szokásos óvodás és iskolás 
vásározók mellett igen sok visontai család is 
kitelepült, hogy a saját maga által készített 

 
Másik pedig az, hogy a forralt bor és a tea mellett 

ős kalácsot és 
kenyérlángost is. Az idén annyi változtatást 

bbre hozzuk a vásár időpontját a 
karácsonyi ajándékvásárlás megkönnyítése 
érdekében. Remélem az idén még a tavalyinál is 

egy igazi, pezsgő 

 
en került sor a felújított templomunk 

 igazi komolyzenei hangversenyére, melyen 
Baghy Emília énekelt, az orgonán pedig Várallyay 

őtt a rendezvény Hajnal 
Melinda pánsíp játéka nyitotta meg, majd az 

betlehemes játékát 

A karácsonyhoz kapcsolódott egy új kezdeményezés
Váradi Zsoltné szervezésben, amikor is gyerekek és 
felnőttek adtak elő az éjféli mise el
játékot. 

NŐNAP  
Március 6-án a művelődési ház felújítása miatt a 
sportcsarnok adott otthont a községi n
rendezvényének.  

Az általános iskola tanulói rövid m
kedveskedtek a hölgyeknek, majd polgármester
köszöntötte a jelenlévőket. A rendezvényt Márió 
előadása zárta, aki dalaival és harmónika játékával 
fergeteges hangulatot teremtett és maradandó 
élményt adott minden jelenlév
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M ÁRCI US  15 

 
Az idén az 1848-49-es forradalom és szabadságharc 
167. évfordulójára rendezett községi ünnepség is 
eltért a megszokottól. Bár a megemlékezés ezúttal is 
a községi templomban kezdődött ünnepi 
szentmisével, ezt követően azonban az ünneplés a 
Petőfi úti szoborparkban folytatódott, a Szent-
Györgyi Albert Általános Iskola 6. osztályos  
tanulóinak rövid műsorával.  

 
Szarvas László polgármester ünnepi beszédében 
méltatta a nap jelentőségét és megemlékezett a 
visontai nemzetőrök helytállásáról is. Ezt követően 
került sor az emlékmű megkoszorúzására.  
Új színfoltot jelentett, hogy az Önkormányzat, a 
Jobbik és az általános iskola mellett az idén először 
az óvoda is részt vett a koszorúzásban. Az 
ünnepséggel az idén is méltó módon sikerült 
megemlékeznünk hazánk egyik legnagyobb nemzeti 
ünnepéről illetve a szabadságharc hőseiről. 

 

H ÚS VÉTI  J ÁTS ZÓH ÁZ  
Immár több éves hagyomány, hogy húsvét 
szombatján játszóházat szervezünk a község 
gyermekeinek. Nem volt ez másként az idén sem. 

 
Ez alkalommal a népi játékpark ügyességet és 
időnként erőnlétet kívánó játékai mellett a kosaras 
körhinta is várta a lurkókat, akik szüleikkel együtt 
vagy önállóan érkezetek – szép számban - a 
sportcsarnokba. Klajkó Szandi interaktív koncertjén 
nemcsak gyerekdalokat hallgathattak a gyerekek, de 
aktív részesei is voltak a koncertnek.  

 
A koncert közben és utána is különböző ügyességi 
feladatok sikeres megoldásával csoki tojásokat 
gyűjthettek a gyerekek, de lehetett igazi élő nyuszikat 
is simogatni. 
Emellett bárki elkészíthette kedvenc locsoló kölnijét 
vagy húsvéti tojását. Természetesen nem maradhatott 
ki a játékok közül a gyerekek nagy kedvence az 
ugrálóvár sem. 
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JÓTÉKONYS ÁGI  BÁL  
Április elejére többé-kevésbé elkészült a művelődési 
ház, így nem volt akadálya annak, hogy jótékonysági 
bált szervezzünk. Az ötletet az adta, hogy 
testvértelepülésünk lelkipásztora a kézdikőváriak és a 
környező települések összefogásával egy új 
parókiaépület építésébe kezdett azzal a nem titkolt 
szándékkal, hogy az új épületben helyet tudjanak 
biztosítani a visontai gyerekeknek egy Erdélyben 
megszervezendő közös táborozáskor. Községünk 
lakói szívesen csatlakoztak a felhíváshoz. Egyesek 
úgy, hogy részt vettek a bálon, mások pedig a 
támogatójegyek megvásárlásával. Az önkormányzat 
a báli műsor illetve a zenész tiszteletdíjának 
kifizetésével  járult hozzá a sikerhez. 

 
A bált megtisztelte jelenlétével  egy 7 tagú küldöttség 
is, melynek tagjai között köszönthettük Péter Arthur 
kézdikővári atyát, Kelemen Attila falunagyot és 
Balogh Tibort, Kézdiszentlélek polgármesterét is. 

 
Nagy örömünkre nem kellett üres kézzel 
elengednünk erdélyi barátainkat, hiszen a falu 
lakóinak jóvoltából 400.000 Ft-tal tudtunk 
hozzájárulni a parókiaépítéshez. 

 

EGÉS ZS ÉGHÁZ AVATÓ  

 
Tavaly ősszel kezdődött és az idén tavasszal 
fejeződött be az egészségház átalakítása, mely új 
formájában szebb, modernebb környezetet biztosít a 
gyógyulni vágyóknak és nem utolsó sorban a 
fogyatékkal élők igényeit is kielégíti. A megújult 
intézmény átadására május 8-án került sor. 

 
Horváth László térségünk országgyűlési képviselője 
és Szarvas László polgármester mondtak ünnepi 
beszédet, majd Iváncsy Balázs atya megáldotta az 
intézményt. A nemzetiszín szalagot országgyűlési 
képviselőnk és a polgármesterünk közösen vágta át.  

 
Ezt követően bárki végigjárhatta az épület megújult 
helyiségeit. Aki pedig végzett a nézelődéssel, azt 
uzsonna és üdítő várta az egészségház udvarán 
felállított sátornál. A pénteki ünnepség után hétfő 
reggeltől már az új helyen fogadták a betegeket az 
egészségház dolgozói. 
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M AJÁLI S  
Az immár sokadik alkalommal megrendezett 
majálisunk az idén visszatért megszokott helyszínére 
a sportpályára.  

 
A rendezvényre kilátogató felnőttek és gyerekek 
számos szórakozási lehetőséget találhattak ezen a 
napon. A kézműves sátor, a célozda, a rodeó bika, az 
ugrálóvár, a trambulin, a lézerharc, a kötött pályán 
üzemelő kisvonat és a falujáró vonat mellett volt 
amatőr labdarúgás, 11-es rúgó verseny , de póker 
verseny is.  

 
A vásározóknál az ételek, italok és édességek mellett 
különböző csecsebecséket is lehetett vásárolni. 
Sokan örültek az újonnan épült ivókútnak is 
A színpadi programok 13 órától kezdődtek. Először a 
Gyöngyösi Mazsorettek mutatták meg tudásukat, 
majd az Iszkiri zenekar szórakoztatta a gyerekeket. 
Maksa Zoltán humorista nem először csalt mosolyt a 
visontaiak arcára, hiszen néhány évvel ezelőtt őt már 
láthatták a helyiek. 

 
A domoszlói Jázmin néptáncegyüttes produkcióját 
Szeredy Krisztina és Domoszlai Sándor operett 
összeállítása követte, majd a helyi „zumbás” lányok 
mutatták meg tudásukat.  
 

Szerencsére a közben megeredő eső sem tudta a 
jelenlévők kedvét szegni a sátrak alá húzódva a 
legtöbben kivárták a rossz idő végét. 

 
Holcz Gábor bűvész izgalmas produkcióját hiába 
figyeltük, a trükkök mibenlétét jobbára nem sikerült 
megfejteni. Az illúzió után a Béres – Deákx Duó állt 
a színpadra andalító dallamokkal. 

 
Sok fiatal várta nagy lelkesedéssel  a népszerű rapper 
ESSEMM fellépését. De legalább ilyen lelkesen 
várták az idősebbek Kaczor Feri előadását. 
A mulatós nóták azonban nemcsak az idősebbek, de 
a fiatalok tetszését is elnyerték. 

 
Amíg a színpadon a Sugarloaf készült elő a 
koncertre, addig a színpad előtt a tűzzsonglőrök 
bámulatos produkciójában gyönyörködhettünk a 
Tűzvarázs produkció jóvoltából. Apró technikai 
gondok után indulhatott az élő koncert, mely ezúttal 
is sok nézőt vonzott. 
Az idei majálist is a már megszokott utcabál zárta, 
melyhez ez alkalommal is az Enter Band biztosította 
a zenét. 
Úgy gondolom, hogy a programok között mindenki 
találhatott kedvére valót és jól érezhette magát. 
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3. SP ORT ÉS GY ERMEK NAP  
Május 29-én immár 3. alkalommal rendeztük meg a 
községi sport és gyermeknapot. A szervezésben ez 
alkalommal is oroszlánrész hárult Balogh József 
tanár úrra, aki a sportprogramok szervezését, 
előkészítését és lebonyolítását vállalta magára. 
Természetesen most is focival és éjszakai túrával 
indult a rendezvény csütörtökön este. 

 
A pénteki program a szokásos reggeli tornával indult, 
majd az iskolások elfutottak az óvodáig, de az ovisok 
nélkül tértek vissza, mert a sok beteg miatt az 
óvónénik inkább az óvodában szerveztek játékos 
programokat a kicsiknek. 

 
A futásból visszaérkező alsó tagozatos gyerekeket a 
Játékos tudomány izgalmas, érdekes és kipróbálható 
eszközei várták. Eközben a felsősök a volt nyugati 
bánya területén számháborúztak. 

 
Délelőtt nemcsak a gyerekek mozogtak, de a 
nyugdíjasok is csatlakoztak hozzájuk. A torna után 
szalonnát  sütöttek, kellemesen elbeszélgettek, majd 
sétára indultak és megnézték az iskolában játszó 
gyerekeket. 
 

 
A kisvonat is munkában volt egész délelőtt. Először a 
nagyokat szállította a számháború helyszínére, utána 
a kicsiket, majd pedig az időseket vitte körbe a falun. 

 
A szelektív kukák ellenére sokan érkeztek üveg- 
műanyag- illetve elektronikai hulladékkal, hogy 
cserébe egynyári virágpalántákkal térhessenek haza. 
Délután tovább folytatódott a foci, de volt zenés 
torna, trambulinos aerobic, lövészet és családi 
ügyességi verseny is. A Libavonat zenekar 
koncertjén jól szórakoztak a kisebbek, a nagyobbak 
pedig tájékozódó képességüket tehették próbára. Öt 
órától indult a HVCS programja. Volt tollasozás, 
kötélhúzás és tojásdobálás is. Természetesen nem 
maradhatott el a szokásos kerékpározás, faluséta és 
lufiterelgetés sem. 

 
A K1 és a zumba bemutatóhoz bárki csatlakozhatott, 
utána pedig Deniz koncertjét hallgathatta. A nap 
résztvevői izgatottan várták a tombolasorsolást, ahol 
sok-sok sportszer és számos értékes egyéb 
nyeremény került kisorsolásra. A sorsolást követően 
fáradtan, de sok élménnyel gazdagabban térhettek 
haza a résztvevők. 
 


